

聖徒交通

Announcements

- 一、誠摯地歡迎第一次來聚會的弟兄姊妹和朋友們，願您在這裡與我們同享神家的愛與交通。
We sincerely welcome all brothers, sisters and friends. We wish you enjoy the love and fellowship in God's house.
- 二、週二教會禱告聚會盼望主興起更多禱告勇士，一同來到主寶座前敬拜與祈求。
May God raise more prayer warriors to pray before His throne in our Tuesday night prayer meeting.
- 三、本週讀經聚會將交通「撒迦利亞書」第六、七章，歡迎弟兄姊妹一同來分享主的話。6:45pm 晚餐, 7:30pm 聚會
1. 週五晚間聚會在梁弟兄家舉行, (909)468-5652
2. 週六晚間聚會在傅姊妹家舉行, (562)694-5589
Friday night Bible study will be held at Brother Timothy Liang's house, dinner will be served at 6:45 p.m., and meeting starts at 7:30 p.m.
- 四、感謝神，我們親愛的錢弘弟兄已經在廣州成功地作了換腎手術，願神保守並帶領弟兄健康回來一同追求事奉。
Praise the Lord, brother Joseph Chien has done a successful kidney transplant in Guangzhou. Please continue to pray for his recovery.

榮耀神羔羊 Glory to the Lamb

榮耀，榮耀，榮耀神羔羊，

Glory, glory, glory to the Lamb.

榮耀，榮耀，榮耀神羔羊。

Glory, glory, glory to the Lamb.

惟有祂是榮耀，配得我們讚美，

For He is glorious and worthy to be praised,

在寶座上的被殺羔羊；

The Lamb upon the throne;

來敬拜祂，高聲齊來讚美，

And unto Him we lift our voice in praise.

在寶座上的羔羊。

The Lamb upon the throne.

聖迦谷基督徒聚會

Christian Assembly of San Gabriel Valley



主日敬拜聚會

Sunday Worship

10:00a.m. 擘餅聚會

Breaking of Bread

福音班

Gospel Class

10:45a.m. 信息聚會

Message Meeting

兒童主日學

Sunday School

週二禱告聚會

Tuesday Prayer Meeting

7:30p.m. 敬拜及代禱

Worship and Pray

週五讀經聚會

Friday Bible Study Meeting

7:30p.m. 聚會

Worship and Study

Sunday 主日: 196 W. Holt Ave., Pomona, CA 91768
Weekday 週間: 20442 Prestina Way, Walnut, CA 91789

Tel: (909) 468-5652 / (909) 569-5288

Website: www.east.casgv.org

尼 Ne 2:17

來罷、我們重建耶路撒冷的城牆、免得再受凌辱。

**Come, let us rebuild the wall of Jerusalem,
and we will no longer be in disgrace."**

二〇〇六年三月二十六日

主 日 敬 拜 聚 會

一、擘餅聚會： 沈保羅，冷晶
『你們也應當如此行，為的是記念我。』（路廿二 19）

二、信息聚會：
領詩：敬拜小組 翻譯：梁殷宗宣
見證：梁蘇美月 短講：梁家聲
主題：最好的朋友

羅 5:7-8
7 為義人死，是少有的；為仁人死、或者有敢做的。
8 惟有基督在我們還作罪人的時候為我們死， 神的愛就在此向我們顯明了。
約 15:13 人為朋友捨命，人的愛心沒有比這個大的。

何等朋友我主耶穌！

耶穌是我親愛朋友！擔我罪孽負我憂；
何等權利，能將難處 到主面前去祈求。
多少平安屢屢喪失，多少痛苦無須受；
無非我們未將萬事 到主面前去祈求。

我們有否苦難、艱辛？有否試探和引誘？
不能因此失望、灰心，應當向主去祈求。
誰能像祂忠實、穩妥，背我重擔分我愁？
惟祂知我每一軟弱，故當向主去祈求。

我們是否疲倦，苦楚、思慮、重擔壓心頭？
救主仍舊是避難處，應當向祂去祈求。
朋友有否賣你、棄你？應當向主去祈求；
祂的懷抱是你護庇，經祂撫慰必無憂。

March 26, 2006

SUNDAY WORSHIP

BREAKING OF BREAD: Paul Shen, Jing Leng
"Do Ye This in Remembrance of Me." (Luke 22:19)

MESSAGE MEETING:
Song Leader: Worship Team Interpreter: Michelle Liang
Testimony: May Su Message: Timothy Liang

Sermon: BEST FRIEND

Ro 5:7-8
7 Very rarely will anyone die for a righteous man, though for a good man someone might possibly dare to die.
8 But God demonstrates his own love for us in this: While we were still sinners, Christ died for us.
John 15:13 Greater love has no one than this, that he lay down his life for his friends.

What a Friend We Have in Jesus

What a Friend we have in Jesus, All our sins and griefs to bear!
What a privilege to carry Everything to God in pray'r!
O What peace we often forfeit, O what needless pain we bear,
All because we do not carry Everything God in pray'r!

Have we trials and temptations? Is there trouble anywhere?
We should never be discouraged, Take it to the Lord in pray'r. Can we
find a friend so faithful Who will all our sorrows share?
Jesus knows our every weakness, Take it to the Lord in pray'r.

Are we weak and heavy-laden, Cumbered with a load of care?
Precious Savior, still our refuge-Take it to the Lord in pray'r. Do thy
friends despise, forsake thee? Take it to the Lord in pray'r
In his arms He'll take and shield thee, Thou wilt find a solace
there.